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ZAPISNIK 
1. redne (konstitutivne) seje Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 

 
ki je bila v torek, 14. 5. 2024, ob 20. uri v dvorani Marof - MC Šmartno ob Paki. 
 
Prisotni člani: Žiga Borovnik, Daniel Dobnik, Lucija Luknar Pev, Boža Polak, Ana Rogel, Klemen 
Slemenšek, Mojca Ževart in Andreja Urnaut. 
Odsotni člani: Matjaž Dvornik 
Ostali prisotni: Mirjam Povh - direktorica JZ MC Šmartno ob Paki, Janko Kopušar - župan občine 
Šmartno ob Paki 
 
Sejo je v skladu s Poslovnikom o delu Sveta zavoda sklicala direktorica JZ MC Šmartno ob Paki, 
Mirjam Povh, ki sejo tudi vodi do izvolitve predsednice/predsednika Sveta zavoda. 
Direktorica je ugotovila, da je prisotnih 8 od 9 članov, tako je bila seja sklepčna.  
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Otvoritev konstitutivne seje in pozdrav; 
2. Izvolitev predsednice/predsednika in podpredsednice/podpredsednika Sveta JZ MC 
Šmartno ob Paki; 
3. Predstavitev delovanja JZ MC Šmartno ob Paki; 
4. Razno. 
 
SKLEP 1/1: Sprejme se predlagani dnevni red 1. redne (konstitutivne) seje Sveta JZ MC 
Šmartno ob Paki.  
 
 
1. točka dnevnega reda: Otvoritev konstitutivne seje in pozdrav 
 
Direktorica Mirjam Povh je pozdravila vse prisotne in besedo predala županu Janku Kopušarju. 
 
Župan je opravičil Marjanco Rogel Peršič, podžupanjo in predsednico Odbora za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti Občine Šmartno ob Paki. Vsem novim 
članom Sveta zavoda je zaželel uspešno in plodno delo ter dobro sodelovanje z Mladinskim 
centrom in Občino. 
 
2. točka dnevnega reda: Izvolitev predsednice/predsednika in 
podpredsednice/podpredsednika Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 
 

Direktorica je pozvala člane, da podajo predloge za predsednico/predsednika Sveta zavoda. 

Mojca Ževart je z utemeljitvijo predlagala Klemna Slemenška. 

Andreja Urnaut je z utemeljitvijo predlagala Božo Polak. 

Oba predlagana sta se s tem strinjala. 

Direktorica je dala na glasovanje prvega predlaganega Klemna Slemenška.  

S 7 glasovi ZA, enemu PROTI, je bil za predsednika Sveta zavoda potrjen Klemen Slemenšek. 
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SKLEP 2/1: Za predsednika Sveta JZ MC Šmartno ob Paki se imenuje Klemen Slemenšek. 
 
Direktorica je pozvala člane, da podajo še predloge za podpredsednico/podpredsednika Sveta 
zavoda. 
 
Andreja Urnaut je predlagala za podpredsednico Božo Polak, ki pa se s predlogom ni strinjala. 
 
Klemen Slemenšek je predlagal za podpredsednico Lucijo Lukner Pev, ki se je s predlogom 
strinjala. 
 
Direktorica je dala predlog na glasovanje. 
 
Z 8 glasovi ZA, nihče ni bil PROTI, je bila za podpredsednico Sveta zavoda potrjena Lucija Luknar 
Pev. 
 
SKLEP 3/1: Za podpredsednico Sveta JZ MC Šmartno ob Paki se imenuje Lucija Luknar Pev. 
 
3. točka dnevnega reda: Predstavitev delovanja JZ MC Šmartno ob Paki 
 
Direktorica je predstavila in poudarila najpomembnejša področja delovanja zavoda (JZ MC ŠoP 
deluje od leta 1998 in se vedno bolj prepoznava kot medgeneracijski center. Člani mreže 
MaMa.  Različne delavnice za vse generacije, izobraževanja, tečaji,  vadbe, Glasilo občanov 
ŠOP, Napovednik dogodkov ŠOP, tržnica – priložnostno, organizacija prireditev, koncertov, 
pomoč pri organizaciji prireditev društev in občine, najemi prostorov JZ MC ŠoP, plezalna stena 
pod kozolcem,  porast gostov v hostlu (Booking) tudi na podlagi nizkih cen nočitev (direktorica 
izpostavi, da bo ena prvih zadev novega Sveta zavoda spremeniti cene nočitev), gostovanja in 
nočitve zaključenih skupin, sodelovanja pri različnih projektih, sodelovanje z društvi, predvsem 
ponovna oživitev sodelovanja in dela s KŠŠF,…). 
Direktorica je pozvala k razpravi. 
 
Klemen Slemenšek je poudaril, da je vsekakor potreben dvig cen nočitev v hostlu. Predlagal je, 
da si naslednjič pogledamo vse nočitvene kapacitete in predlagamo ter uskladimo nove cene. 
Potrebno je narediti izračun vseh stroškov pri nočitvi in določiti cene, ki zagotavljajo vsaj 
končno pozitivno ničlo. 
 
K njegovi razpravi se je pridružila tudi Lucija Luknar Pev, ki se je strinjala z dvigom cen. 
Razpravi so se pridružili vsi ostali člani Sveta zavoda, ki so se prav tako strinjali, da so cene 
nočitev v hostlu izjemno nizke. 
 
Direktorica je ob razpravi o dvigu cen nočitev omenila še, da bo vzporedno s tem, potrebno 
dvigniti tudi cene najema dvorane Marof. 
 
Boža Polak je omenila, da so bile že večkrat podani predlogi, da se poenotijo cene najemov 
vseh občinskih prostorov (tudi kulturnega doma), glede dviga cen nočitev pa, da je na 
Bookingu res široka ponudba nočitvenih kapacitet in je naš hostel gostom privlačen predvsem 
zaradi nizkih cen, zato je res vredno dobro premisliti, kakšno naj bo povišanje le teh. 
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Direktorica je izpostavila še posamične prošnje društev za brezplačne nočitve. Vsi člani Sveta 
zavoda so se strinjali, da to vsekakor ni mogoče, saj z nočitvami vedno nastanejo stroški, vsi 
pa so bili za to, da se ob takšnih nočitvah lahko določi, ter društvom omogoči, nek popust. 
 
Med člani Sveta zavoda se je odprla tudi razprava glede postajališča za avtodome in možnosti 
za prostor za šotorjenje. Direktorica je pojasnila, da je glede postajališča za avtodome 
praktično že skoraj vse postorjeno in zagotovljeno, potrebno bi bilo le še urediti prostor za 
izpraznjenje kemičnih stranišč. Za prostor za šotorjenje pa bi bilo potrebna tudi registracija 
campa, kar zaenkrat še ni izvedljivo. 
 
Ana Rogel je predlagala, da se pred vhodna vrata v Hišo mladih, kjer je dvignjen prag in 
dvokrilna vrata, namesti zvonec, s katerim lahko gibalno ovirane osebe opozorijo zaposlene v 
MC, da so pred vrati in potrebujejo pomoč pri vstopu. Seznanila je tudi z informacijo, da bo do 
konca leta 2025 zakonsko potrebno prilagoditi dostope vsem invalidom v vseh javnih 
prostorih. Prav tako je prosila direktorico, da se vsem članom po elektronski pošti pošlje 
finančno poročilo. 
 
Lucija Luknar Pev je odprla še razpravo o tem, kako čim bolj približati in pritegniti v Mladinski 
center mlade, predvsem tudi z objavami zabavnih vsebin na TikTok-u. 
 
Direktorica je povedala, da tega sicer še ne uporabljamo, lahko pa vsekakor poizkusimo tudi s 
tem, vendar je izjemno pomembno, da so vse objave kvalitetne in se povezujejo z neko rdečo 
nitjo. 
 
K razpravi glede promocije in nagovarjanja širše javnosti, seveda predvsem mladih, so se 
pridružili tudi vsi ostali člani, ki so se strinjali, da je to izjemnega pomena, je pa vsekakor vedno 
v ozadju tudi finančni vidik vsake promocije, ki je dostikrat precej visok. Strinjali so se, da je 
vredno poizkusiti z nekim določenim finančnim vložkom v določeno promocijo, za neko 
obdobje in videti, kakšen je efekt. Vsi so bili tudi mnenja, da je potrebno poenotiti objave na 
vseh družbenih omrežjih ter jih pripravljati profesionalno in kvalitetno. 
 
Žiga Borovnik je poudaril, koliko dela, energije,… vloži, da bi spodbudil in oživil delovanje 
društva, ter kakšen je odziv mladih. Povedal je, da večina mladih vedno pričakuje finančno 
nagrado za kakršnokoli udejstvovanje. Pohvalil je tudi sodelovanje in prizadevanja zaposlenih 
v Mladinskem centru, za skupne projekte, dogodke, koncerte,… Ob vsem tem je izpostavil še 
pomembnost pridobivanja sponzorskih in donatorskih sredstev, saj se glede financ, določitve 
cen vstopnic,… nikakor ne moremo primerjati z večjimi kraji in organizacijami. Omenil je tudi 
nujnost povezovanja, sodelovanja in skupnega ustvarjanja dogodkov. 
 
Boža Polak je izpostavila nujnost ozaveščanja dejstva, da Mladinski center postaja vedno bolj 
medgeneracijski center, kar je v tako mali občini pravzaprav kar logičen razvojni proces. 
Poudarila je, da tudi prireditve obiskujejo predvsem predstavniki srednje in starejše 
generacije. Strinjala se je glede prizadevanj in nujnosti sodelovanja med društvi, vendar 
poudarila, da se v praksi vedno izkaže, da je najbolje, da je krovni organizator dogodka eno 
društvo, ki pa nato seveda povabi k sodelovanju tudi ostala društva. Sicer pa na koncu doda, 
da vse vedno bolj kaže na to, da je društveno življenje v zatonu. 
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Daniel Dobnik je povprašal še glede organizacije in obiska prireditev Poznopoletnega festivala. 
 
Direktorica mu je razložila, da je po koroni prišlo do upada obiska vseh prireditev, pravzaprav 
vseh aktivnosti, delavnic,…, da pa obisk na prireditvah Poznopoletnega festivala zelo niha. 
Povedala je, da planiramo v sklopu letošnjega PPF izpeljati le tri prireditve. 
 

4. točka dnevnega reda: Razno 
 
Direktorica je vse članice in člane povabila na prihajajoče prireditve v organizaciji mladinskega 
centra. 
 
Klemen Slemenšek je poudaril še odgovornost vsakega posameznika glede udeležbe na sejah 
Sveta JZ MC ŠoP. Skupaj z vsemi člani je določil tudi datum in uro naslednje seje: petek, 31. 5. 
2024, ob 19.00 uri.  
 

 
Seja je bila zaključena ob 21.15. 

 

Zapisala: Andreja Urnaut 

 

 

 

Klemen Slemenšek, 
predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 

 
 


